



SmeC

(Shire Medical Education Complex)

ចាប់ផ្តើម និងបញ្ចប់ ការអប់រំឥតគិតថ្លៃ!
ការអប់រំឥតគិតថ្លៃប្រើ CG NATm!



វាចាប់ផ្តើម៖ HE ចាប់ពីអាយុ 0-9 ឆ្នាំ SHE ចាប់ពីអាយុ 0-16 ឆ្នាំ និងមនុស្សចាស់ចាប់ពីអាយុ 63 ឆ្នាំឡើងទៅរហូតដល់ចប់។
ការចូលរួម SmeC គឺជាចាំបាច់សម្រាប់នាងមានផ្ទៃពោះ រហូតដល់កុមារបានបញ្ចប់ការចូលរៀន SmeC ។ SmeC គឺជាផ្លូវអាជីពសម្រាប់
តែ SHE (ម្តាយ) ! រាល់ SmeC មាន 'ការប្រមូលផ្តុំ' ។

ការអប់រំដោយឥតគិតថ្លៃនៅ SmeC: កុមារចូលរៀន 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ពី 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះដល់ 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិច។ កុមារ
ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនូវគម្របទាំងអស់ ស្បែកជើង សម្ភារៈសិក្សា អាហារ និងភេសជ្ជៈ។ ពួកគេសម្រាកដូចគ្នា (ក្តីបកើតថ្មី) អ្នកផ្សេងទៀត
ដូចគ្នា។

ម្តាយចូលរួម 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ចាប់ពី 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះដល់ 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិច (ពួកគេសម្រាក 3 ម៉ោង) ។ ម្តាយត្រូវបាន
ផ្តល់នូវគម្របទាំងអស់ ពាក់ជើង អាហារ ភេសជ្ជៈ និងទទួលបានប្រាក់ឈ្នួល (1 x wmw) ។ អាចដូតទឹកបាន។ ចំណាំ! ពេលចាកចេញ
ម្តាយនិងកូនផ្លាស់ប្តូរ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានផ្តល់ឱ្យស្នាក់នៅ។

មិនមានការងារផ្ទះទេ។

អាយុ 0-2: ទារកទើបនឹងកើត (ក្មេងប្រុស ក្មេងស្រី) ចូលរួមជាមួយម្តាយរបស់គាត់នូវ 'SmeC: New-born club' 6 ថ្ងៃក្នុងមួយ
សប្តាហ៍។ ទារកទើបនឹងកើតបញ្ចប់ឆ្នាំទី 2 ទទួលបាន 'សញ្ញាប័ត្រក្តីបកើតថ្មី' ម្តាយដែលបញ្ចប់ការសិក្សា និងបង្រៀនក្តីបរយៈពេល 280
ម៉ោង ទទួលបាន: 'វិញ្ញាបនបត្រ SmeC' ឆ្នាំទី 1 កម្មសិក្សា

អាយុ 3-9 ឆ្នាំ៖ ក្មេងប្រុស ក្មេងស្រី (អ្នកប្រាជ្ញ) ចូលរៀន 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ (រួម) SmeC: Basic School' អ្នកប្រាជ្ញលើការបញ្ចប់
ឆ្នាំទី 9 ទទួលបាន 'សញ្ញាប័ត្រសាលាមូលដ្ឋាន' ។ មាតាដែលបញ្ចប់ការសិក្សានិងការបង្រៀននៅសាលាមូលដ្ឋានចំនួន 140 ម៉ោង ទទួល
បាន វិញ្ញាបនបត្រ 'SmeC' កម្មសិក្សាឆ្នាំទី 2

អាយុ 10-14 ឆ្នាំ៖ ក្មេងស្រី (អ្នកប្រាជ្ញ) ចូលរៀន 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ ក្មេងស្រីតែឮក្នុងនោះ 'SmeC: Girl's only School' ។
អ្នកប្រាជ្ញលើការបញ្ចប់ឆ្នាំទី 14 ទទួលបាន 'Girl only School Diploma' ម្តាយដែលបញ្ចប់ 140 ម៉ោង ក្មេងស្រីត្រឹមតែរៀន
សាលា ការបង្រៀនទទួលបាន: 'វិញ្ញាបនបត្រពាណិជ្ជកម្មអប់រំវេជ្ជសាស្ត្រ' ។

អាយុ 15-16 ឆ្នាំ៖ ក្មេងស្រី (អ្នកប្រាជ្ញ) ចូលរៀន 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ (1 x wmw) ថ្នាក់រៀននៅ 'SmeC: Family College'។
អ្នកប្រាជ្ញលើការបញ្ចប់ឆ្នាំទី 16 ទទួលបាន 'សញ្ញាប័ត្រមហាវិទ្យាល័យគ្រួសារ' អាយុ 62 ឆ្នាំ ដែលនាងបង្រៀន: នាងបានបញ្ជូន
បទពិសោធន៍ជីវិតដល់មនុស្សជំនាន់ក្រោយ (បង់ 3 x

wmw) នៅ មហាវិទ្យាល័យគ្រួសារ។

អាយុ 63 ឆ្នាំ ឬលើសចាស់ He, She (co-ed) ការអប់រំមាននៅ 'SmeC: Senior Activity Club'។

ផ្លូវអាជីពរបស់នាង៖ អ្នកគ្រប់គ្រង SmeC

***មូលដ្ឋាន៖** បន្ទាប់ពីបើកវគ្គ ដំឡើងឋានៈដោយអតីតភាពការងារ!

បន្ទាប់ពីនាងបានបញ្ចប់ កិច្ចសន្យា 'Holy Matrimony' ។ មាន 'វេជ្ជសាស្ត្រ វិញ្ញាបនបត្រពាណិជ្ជកម្ម ការអប់រំ'។ នាងចាប់ផ្តើម ធ្វើការជា "គិលានុបដ្ឋាយិកា" (wmw2)។

បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ការងារ 1 ឆ្នាំជា 'គិលានុបដ្ឋាយិកា' មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ * ដើម្បីក្លាយជា 'គិលានុបដ្ឋាយិកាជាន់ខ្ពស់' (wmw3) ។

បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ការងារ 1 ឆ្នាំជា 'គិលានុបដ្ឋាយិកាជាន់ខ្ពស់' មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរួម 'PHeC / មហាវិទ្យាល័យបច្ចេកទេស' ទទួលបាន 'វិញ្ញាបនបត្រអ្នកគ្រប់គ្រង' ។ នៅពេលដែលមាន ការបើកត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយ* ទៅ 'ប្រពន្ធកណ្តាល' (wmw4) ។

បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ការងារ 1 ឆ្នាំជា 'ប្រពន្ធកណ្តាល' មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរៀន 'PHeC / មហាវិទ្យាល័យភាពជាអ្នកដឹកនាំ ទទួលបាន 'សញ្ញាប័ត្រអ្នកដឹកនាំ' ។ នៅពេលមានការបើក តម្លើង* ទៅ 'ពេទ្យ' (wmw5)។

បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ការងារ 1 ឆ្នាំជា 'Medic' មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរៀន 'PHeC / Lead-ership College' ទទួលបាន 'Manager Diploma' ។ នៅពេលមានការបើក បានដំឡើង * ទៅ 'Matron' (wmw6) ។

បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ការងារ 1 ឆ្នាំជា 'Matron' មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរួម 'PDEc Lead-ership Camp' ទទួល បាន 'Administrator Degree' ។ នៅពេលដែលមានការបើកការផ្សព្វផ្សាយ* ទៅ 'SmeC Manager' (wmw7)។ ចូលរួម ជាមួយ 'អាងប្រឹក្សាខេត្ត'។

សទ្ទានុក្រម SmeC

- ០៦.១.៧. អបអរសាទរ ទិវា អប់រំ
- ១២.១.៧. អបអរសាទរ ទិវា សុខភាព



ចូលរួមក្នុងការប្រារព្ធទិវាវិភាយ។

SmeC គឺជាមជ្ឈមណ្ឌលនៃសហគមន៍ដែលរស់នៅភាគច្រើន នាងនឹងចំណាយភាគច្រើនរបស់ពួកគេ។ រស់នៅទីនោះ។ នាងនឹងកូនត្រូវចូលរួមក្នុងសង្គមដើម្បីរស់នៅឲ្យបានពេញលេញ។ ចាស់ៗស្ម័គ្រចិត្ត! ការរស់នៅសហគមន៍គឺជាការចិញ្ចឹម សហគមន៍ កុមារជាជាងបុគ្គល។

នាង ចាប់ផ្តើមចូលរួម 'SmeC សម្រាប់សកម្មភាពមុនពេលសម្រាល' (ចំណាំ! គាត់មិនមានជាប់ពាក់ព័ន្ធទេ) ចាប់ពី 3 សប្តាហ៍មុន ពេលកើតនាងចូល SmeC ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ នេះបន្តបន្ទាប់ពីកំណើត។ នាងនឹងចូលរួមជាមួយ SmeC រហូតដល់នាងទាំងអស់។

កុមារបានបញ្ចប់ការសិក្សានៅទីនោះ។ បន្ទាប់មកនាងចាប់ផ្តើមអាជីព។ នាងនឹងបានបញ្ចប់ការសិក្សាផ្នែកអប់រំ (វេជ្ជសាស្ត្រ) វិញ្ញាបនបត្រពាណិជ្ជកម្ម) ។ នាងនឹងចូលរួមក្នុងការប្រមូលផ្តុំ 'SmeC' ។ ទីបំផុត She នឹងចូលរួម ក្តីបសកម្មភាពជាន់ខ្ពស់។

SmeC ការអប់រំផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដោយឥតគិតថ្លៃនៃសហគមន៍អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាល!

ការអប់រំគឺជាការសហការគ្នារវាងឪពុកម្តាយ អ្នកអប់រំ និងគ្រូពេទ្យ។ វា។
រួមបញ្ចូលការអប់រំដោយឥតគិតថ្លៃ សុខភាពឥតគិតថ្លៃ និងកម្មសិក្សា។ អត់ការងារផ្ទះ! មិនមែនការអប់រំរបស់រដ្ឋាភិបាលទេ! ទេ
សាកលវិទ្យាល័យ!

១^៧ រៀន, ពេលយល់, ចាប់ផ្តើមបង្រៀន។ ក្នុងការអប់រំឥតគិតថ្លៃយ៉ាងឆាប់រហ័ស
សិស្សបង្រៀនអ្នករៀនយើង។ នៅកន្លែងធ្វើការ កម្មករដែលមានបទពិសោធន៍ហ្នឹកហាត់
អ្នកចំណូលថ្មី។ នៅផ្ទះយាយតាបង្រៀនកូនចៅ។ ប៉ាជួលបង្រៀនកូន។

ការរិះគន់ (ល្អគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ ព្រះ ១) រីកចម្រើនដោយការកសាងនៅលើដែលមានស្រាប់
ហើយបន្ទាប់មកបង្កើតថ្មី។ ការអានសំណេរដ៏ល្អមួយជួយលើកទឹកចិត្ត
ចិត្តលើកបញ្ហារបស់ខ្លួនឲ្យមានស្តង់ដារខ្ពស់នៃដើម។ ការបញ្ឈប់
ការគិតនេះដើម្បីផ្តោតលើការសរសេរឡើងវិញគឺជាការខ្លះខ្លាយពេលវេលាមធ្យមនៃការអប់រំ។ ចូរឆ្លាត 'Plagiarize' ។

កិច្ចការផ្ទះ គឺជាទម្រង់មិនស្មោះត្រង់ និងគ្មានប្រយោជន៍បំផុតនៃការរៀន ឬការបង្រៀន។ អ្នកប្រាជ្ញរងសម្ពាធពីការរំខាន ភាពល្ងង់ខ្លៅ
មិត្តភក្តិ
ឪពុកម្តាយ បន្ទាត់ពេលវេលា... កិច្ចការផ្ទះភាគច្រើនមិនត្រូវបានធ្វើដោយអ្នកប្រាជ្ញដែលកំពុងវាយតម្លៃ និងដាក់ពិន្ទុនោះទេ។ ការងារ
ផ្ទះដោយសារតែធម្មជាតិមិនស្មោះត្រង់របស់វាគឺ
គ្មានប្រយោជន៍ និងការយល់ច្រឡំសម្រាប់ការវាយតម្លៃ។ ឪពុកម្តាយ និងអ្នកអប់រំ គាំទ្រការងារផ្ទះ គាំទ្រការបន្ត ភាពមិនស្មោះត្រង់។
គ្មានកិច្ចការផ្ទះ!

ការវាយតម្លៃ គឺចាំបាច់ដើម្បីធ្វើឱ្យការបង្រៀន និងរៀនមានប្រយោជន៍ និងមានប្រសិទ្ធភាព។

អ្នកប្រាជ្ញត្រូវបានវាយតម្លៃសម្រាប់កិច្ចការយល់ដឹងដែលបានបញ្ចប់ក្នុងថ្នាក់។
នៅពេលណាដែលម៉ូឌុលសិក្សាត្រូវបានបញ្ចប់ អ្នកប្រាជ្ញទទួលបានកិច្ចការដើម្បីវាយតម្លៃការយល់ដឹង។ កិច្ចការយល់ដឹងត្រូវបាន
បញ្ចប់នៅក្នុង
ថ្នាក់។ អត្រាឆ្លងគឺ 70% យល់។ បរាជ័យ ហើយអ្នកប្រាជ្ញត្រូវតែសិក្សាឡើងវិញនូវម៉ូឌុលសិក្សាហូតដល់ការប្រឡងជាប់។ មានតែ
ម៉ូឌុលប៉ុណ្ណោះដែលត្រូវការដដែលមិនបាន។
ពេញមួយឆ្នាំ។

មិនមានការវាយតម្លៃឆ្នាំចុងក្រោយ ឬការប្រឡងចុងក្រោយ (សកម្មភាពគ្មានប្រយោជន៍)។
ការវាយតម្លៃគឺសម្រាប់តែម៉ូឌុលនីមួយៗប៉ុណ្ណោះ មិនមែនសម្រាប់ម៉ូឌុលបង្ករទេ។ ម្តង
អ្នកប្រាជ្ញបានឆ្លងកាត់ម៉ូឌុលដែលបានកំណត់ទាំងអស់ ដែលវិញ្ញាបនបត្រគុណសិក្សាត្រូវបានចេញ។

SmeC មានបំណងដ៏ល្អ។ ជារៀងរាល់ថ្ងៃនៅ 'ព្រះអាទិត្យរះ', 'ពេលថ្ងៃត្រង់',
'ថ្ងៃលិច' វាមានរយៈពេល 1 នាទី។ សំឡេងអាទិត្យរះនេះប្រារព្ធ ១
ព្រះ ប្រទានពន្លឺថ្ងៃដល់យើងតាមរយៈពន្លឺថ្ងៃ។ ថ្ងៃទី 1-6 (ការងារ
សប្តាហ៍) 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះ 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិចកណ្តឹង
ចិញ្ចៀនសម្រាប់ 2 នាទី។ សញ្ញាការងារចាប់ផ្តើម និងបញ្ចប់ការងារ។
ថ្ងៃទី 7 (ថ្ងៃសប្តាយ) 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះនិង 1 ម៉ោងមុន។
ថ្ងៃលិចកណ្តឹងអាទិត្យរះពេល 3 នាទី។ វាអនុញ្ញាតឱ្យ 1 ព្រះ និង
សហគមន៍ដឹងថាមាន "ការប្រមូលផ្តុំ" ។

